
Organi iz KS Peruzzi bodo
delovali

1. decembra so se na Zboru krajanov zbrali prebivalci
KS Penizzi. Na dnevnem redu je bila problematika grad-
nje v industrijski coni Rudnik-Polikem, pogovarjali pa
so se tudi o začetku postopka o konstituiranju samou-
pravnih organov te krajevne skupnosti Skoraj pred le-
tom dni so namreč organi KS odstopili, kot izraz protesta
in nemoCi proti gradnji Polikemovih skladišč. Zdaj so se
odlotili, da samoupravne organe ponovno konstituirajo
ter vzpostavijo delovanje družbenopolitičnih organizacij.
Tako bodo lahko tudi zakonito odločali in naslopali
v skupščinskih klopeh.

Sicer pa okrog zadeve Polikem nekih posebno svežih
informacij še ni bilo sliSati. Predstavnik republiskega
komiteja za varstvo okolja in urejanja prostora je prisol-

ne seznanil s tem, da odktfitev o tem. ali bo Polikem
lahko gradil dalje ali ne, zaenkrat ie ni sprejel.

Zazidalni načrt Rakove
jelše v skupščini

Omenjeni zazidalni načrt je bil javno razgrnjen v začet-
ku leta in bil deležen nekaterih pripomb, do katerih se je
občinski izvrtru svet opredelil in tako je novi osnutek
ponovno pretresel 16. novembra. Na prošnjo KS Rakova
jelša ga je posredoval kot predlog v razpravo občinski
skupjeini, ki bo 21. decembra. Hkcati s predlogom pa so
posredovani tudi odgovori in pojasnila k nekaterim najbi-
stvenejšim pripombam. Večina le-teh se je nanaSala na
izbiro variant kanalizacije. V odloku je jasno zapisano
naslednje:

Odpadno vodo se vodi gravitacijsko do posamezr.ega
črpaljjča, kjer se jo prečrpava preko sistema črpaliSi
v mestni kanalizacijski sistem in vodi na centralno čistilno
napravo v Zalog. Odgovor na vpraSanja, kateri objekti se
odstranijo doloino opredeljuje le tiste, ki onemogoiajo
dostop do brežin Ljubljanice ter objekte, ki onemogoiajo
prometno ureditev okolja. Dalje. Ker je obmoije potreb-
no zazidati z maksimalno možno gostoto, kar pomeni
zmanjšati slroSke posameznih investitorjev, je gradnja
vrstnih hiš nujna. Sicer pa so v predlogu upoitevane želje
glede zazidljivosti posameznih parccl. v kolikor je to
izvedljivo. Pripombe so zadevale tudi prekritje Curaov-
ca, vendar to glede na stališia ObmoOne vodne skupnosti
ni možno. In ie mestni promet Mestni potniški promel
predvideva navezavo proge 9 po novi Kardeljevi cesti,
Cesti dveh cesarjev, po novi Cesti na Rakovo jelSo in na
Opekarsko ter obratno. Predvidena je tudi izgradnja ene
avtobusne postaje MPP ob Poti spominov in tovarištva.


